

《单词百科:proteolytic是什么意思?proteolytic怎么发音?proteolytic的解释和用法》

英语单词proteolytic是什么意思?proteolytic怎么读?proteolytic怎么发音?简答网为您整理了proteolytic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



proteolytic怎么读

proteolytic的读音:[pr t 'l t k]

proteolytic的意思

1、adj. (分)解蛋白的, 蛋白水解的;

proteolytic的双语例句

1、 This paper reports studies on the proteolytic conversion of the nonapeptide arginine-vasotocin (AVT , Cys-Tyr-Ile-Gln-Asn-Cys-Pro-Arg-GlyNH₂) by toad brain synaptic

membranes.

本文研究了蟾蜍脑突触质膜对精氨酸 - 催产素 (AVT, Cys -Tyr-Ile-Gln-Asn-Cys-Pro-Arg-GlyNH₂) 的酶促转化过程.

2、Serizyme, a standardized bacterial proteolytic enzyme, may be used.

丝胶酶是一种标准的细菌解肽酶, 也可以应用.

3、Proteolytic enzymes catalyze oligomerization of the. α .-hydroxy carboxylic acid and . α .-amino acid.

蛋白水解酶催化 α - 羟基羧酸和 α - 氨基酸的低聚化.

4、Enzymes that catalyze this are proteases or proteolytic enzymes.

催化的酶为蛋白酶或蛋白水解酶.

5、The proteolytic phenomenon in enamel caries has been investigated from three directions.

作者从三个方面探讨牙釉质龋病变中的蛋白溶解现象.

6、The experimental results show that the modified keratin proteolytic products have obvious decoloring to majority dyes.

结果表明,改性后的水解蛋白质对多数染料有良好的脱色效果.

7、The alveolar macrophage is particularly rich in the variety of proteolytic enzymes.

肺泡巨噬细胞特别富含各种蛋白质水解酶.

8、It has been determined to be proteolytic enzyme , known as dipeptidyl peptidase IV (DPPIV).

最初因发现它具有蛋白水解作用, 故又称二肽酶IV (DPPIV).

9、A proteolytic enzyme in plasma that dissolves fibrin and other blood clotting factors.

脊椎动物血液中产生的微小原生质;血液凝结的必要元素.

10、To dissolve (food) by means of a proteolytic enzyme.

通过水解酶来溶解 (食物)

11、 Rennin activity (RA) and proteolytic activity (PA) of pepsin rennin and rennet were studied.

本文研究了胃蛋白酶、凝乳酶与自制皱胃酶的凝乳活力与蛋白分解活力.

12、 So abnormality of the ubiquitin-proteasome proteolytic pathway is closely related to many diseases, especially cancer.

泛素介导的蛋白质降解途径的异常与许多疾病特别是肿瘤的发生密切相关.

以上是简答网为您整理的proteolytic怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/proteolytic>

